



Styrelseprotokoll

Hälleforshundklubben 2026-04-26

Digitalt möte, start kl 19

Deltagare: Jan-Erik Bjermqvist, Märit Truuts, Roger Melin, Ingalill Olzon, Maria Granqvist,

Ej närvarande: Johan Ketzenius, Anna-Lena Carlsson

1 Möte öppnas

Jan-Erik Bjermqvist (ordförande) öppnar mötet

2 Val av justerare

Möte föreslår Maria Granqvist.

Beslut: mötet godtar förslaget

3 Val av sekreterare

Möte föreslår Ingalill Olzon som sekreterare

Beslut: mötet godtar förslaget.

4 Godkännande av dagordningen

Beslut: mötet godkände dagordningen

5 Föregående protokoll

Mötet gick igenom föregående protokoll. Protokollet lades sedan till handlingarna.

6 Meddelande och skrivelser (SKK, SÄK, Övriga)

6.1 Marknadsföra svenska raser, Anna Jareborg SKK har skickat ut till dom svenska hund raserna för att få in en kort film om respektive svensk ras. Eskil Holmström och Jan-Erik Bjermqvist har gjort en kort film om Hälleforsare. Roger Molin tycker att vi även skall lägga ut filmen på You tube.

6.2 Info från SÄKs årsstämma. Jan-Erik Bjermqvist och Ingalill Olzon berättade från Årsstämman.

6.3 Vi har stöd från SÄK angående norska förslaget för registrering av hälleforsare i Norge.

6.4 Eva Ekfeldt SKK, inför Europén Dog Show. Jan-Erik Bjermqvist kommer att vara med på ett digitalt möte.

6.5 Klubben har deltagit i Podden ” Älgjägare emellan”. Roger Melin och Jan-Erik Bjermqvist blev intervjuad och har berättat om hälleforsaren. Finns fler bra avsnitt att lyssna på ” älgjägare emellan” som handlar om våra älghundar.

7 Ekonomirapport (Johan)

7.1 Nuläget, togs endast upp lite kort eftersom Johan Ketzenius (kassör) ej deltog i mötet. Har börjat komma in lite pengar inför för medlemsträffen i Ockelbo Älgparken. Jan-Erik Bjermqvist informerade att det kommer bli lite utgifter i samband med träffen bla mat.

8 Aktuella arbetspunkter

8.1 Medlems träff Ockelbo Älgpark 2026-05-08 till 26-05-10. Mötet går igenom planering inför träffen. Komma ihåg att ta bilder för hemsidan och Facebook.

8.2 Inventering av profilsaker för försäljning.

8.3 Upplägg hemsida på profilsakerna.

8.4 Västgårds Game fair 31/7 till 2/8. Vi skulle fundera och återkomma om att delta, önskvärt att vi beslutat i mitten av maj. Vi flaggar även åt medlemmarna om önskan att hjälpa till.

8.5 Hundar i Värmland? Veterinär Åsa Juthberg har den 31/5 jubileum på veterinär kliniken i Torsby, kommer att ha en rasparad, önskvärt att det finns både en tik och hane i samma ras. Försöka komma ut med frågan till medlemmar som bor i området.

9 Rapport från avelsrådet (Jan-Erik, Ulrika)

9.1 inmönstringsförslag, 2 st är bordlagda har ej uppfyllt kravspecifikationerna. En inmönstrad på gång att ha valpar.

9.2 Hälsoläget + Fokusområden inget som sticker ut.

9.3 Rasavelsstrategi pågående. Pratade om släktskaps index.

9.4 Avikelshantering

10 Jaktprov (Roger)

10.1 Klubbkamp 2026

Roger Molin har ett förslag till förändring i klubbkampen, att det bara är ett första pris dvs högsta poäng oberoende tik eller hane som vinner en pejl, andra och tredje pris vinner ur vårt sortiment av profilsaker.

Ett ytterligare förslag för att öka intresse att gå jaktprov för klubbens medlemmar, som ej startat på ett jaktprov och har en omeriterad hund, att klubben bidrar med 200 kr till hundägaren efter det att provet utförts, så långt som klubbens ekonomi tillåter det.

Beslut: mötet godtar båda förslagen

11 Utställningar (Anna-Lena)

Inget togs upp eftersom Anna-Lena Carlsson ej deltog vid dagens möte.

12 Medlemsansvarig (Maria)

12.1 Medlemsläget, inkommit någon ny medlem.

12.2 Valpköpare under året erbjuds fritt medlemskap bevaka att brev skickas till uppfödare.

13 Digitala gränssnitt (Märit)

13.1 Fått in 3 st champion som skall lägga ut på hemsidan.

13.2 Parnings information, kolla igenom och uppdatera

13.3 Nr 3- 2026-07-10, klubbkamp och från Ockelbo Älgpark

14 Utbildningar

15.1 Se SKKs hemsida

15 Övriga frågor

15.1 Ulrika Eriksson har tagit hand om många pärmor från Bo Tobiasson det är information om Hälleforshundens uppbyggnad. Bla alla hundar som kom med från början.

15.2 Fått in 56 st enkäter om hälso/jakt undersökningen hos våra hälleforsare. Märit skulle skicka in en blänkare.

15.3 Medlemsmöte digitalt planera att ha i augusti ev ta upp avelsfrågor? Inget blev beslutat.

16 Nästa möte

Nästa möte 28/6 kl 19

17 Mötet avslutas

Jan-Erik Bjermqvist (ordförande) avslutar och tackar för ett givande möte